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Rondvraagpunt van het lid Van den Berg (CDA) 

 

 

Van: J. van den Berg 

Verzonden: dinsdag 3 september 2019  

Aan: Commissie VWS 

CC: Post H.;  

Onderwerp: Gezondheidsonderzoek 5G en verzoek aan Gezondheidsraad 

 

Beste griffie, 

 

Graag wil ik een rondvraagpunt aanmelden voor de PV VWS van morgen. 

 

1.       Op 11 juni 2019 was er een gesprek met de commissie VWS en de Gezondheidsraad 

over het werkprogramma. In die bijeenkomst heb ik toen gevraagd of Gr in 2020 onderzoek 

doet op het thema ‘gezondheidsrisico 5G’. 

2.       In de PV VWS van 19 juni jl. heb ik vervolgens onderstaand  verzoek gedaan in de 

rondvraag: 

 
3.     De kenniscoördinator heeft navraag gedaan bij de woordvoerder van de 

Gezondheidsraad. Het werkprogramma 2020 verschijnt aanstaande Prinsjesdag. Hoewel de Gr 

in algemene zin aan deze thematiek aandacht zal besteden, is er geen specifiek onderzoek naar 

gezondheidsrisico’s 5G gepland. 

4.     Ik ontvang nog steeds veel e-mails van bezorgde mensen en zou daarom de commissie 

willen vragen of ze steun willen geven om de procedure in gang te zetten om namens de 

Tweede Kamer hierover een advies te vragen aan de Gezondheidsraad, zoals omschreven in 

artikel 30 van het Reglement van Orde. 

 

 

Hartelijke groet, Joba 

Drs. J.A.M.J. van den Berg 

Lid Tweede Kamer der Staten-Generaal (CDA) 

Portefeuilles :medische zorg, GGZ, gehandicaptenbeleid, post, telecom, vitale sectoren 

 

http://parlisweb/parlis/activiteit.aspx?id=5d671c35-269d-49ee-9102-7894a0fad0dd

